
包装
Packaging

应用场景
Application

黑色芯线数字编号 屏蔽
SHF- control cable PUR-C-JZ PUR-C-OZ

(可按要求提供更多颜色 /
other colours on request)

护套颜色
Colour of jacket

认证
Standards

技术数据
Technical Data

导体绞合方式/ConductorStranding 纯铜丝精绞 绝缘阻抗 / Insulationresistance min. 20 Mohm x km
符合 DIN VDE 0295, 5 类标准
/ class 5

弯曲半径 / bending radius 固定安装 5 x d
移动应用 12.5 x d

额定电压 / Nominal Voltage 300/500 V 符合标准 /approvals 按照 DIN VDE 0250, 0285
测试电压 / Test Voltage 3000 V
温度范围 / Temperature range 固定安装：-40℃ - +80℃

移动应用：-5℃ - +70℃

柔性control cable PUR-JZ 以及 OZ 适合用作控制和信号电缆，用于机床，机械和设备装置构造中。尤其适用于有腐 蚀性物质

如矿物油的区域和高机械应力的应用中。其 PUR 外护套满足磨损以及撕裂的最高要求。control cables PUR 产品不含漆等破坏

性物质（无硅）。

纯铜丝绞合，PVC 芯线绝缘。黑色芯线连续白色数字编号。3 芯及以上带绿黄保护接地导体。芯线绞合成缆。PUR 外护套，无粘

性，抗水解和微生物。外护套颜色灰色 RAL 7001)。

The flexible control cable PUR-C-JZ resp. -C-OZ is suitable as a control and signal cable in machine tools, machine and appliance construction.
It is particularly applicable for contact with mineral oil and for applications with high mechanical stress. The polyurethane outer sheath fulfifills the
highest demands of wear and tear as well as impact requirements. control cables PUR are free of lacquer destructive substances (silicone free).
Fine strands of bare copper wire, PVC core insulation. Cores black with consecutive white numbering. With -JZ, 3 cores or more with protective
greenyellow conductor in the outer layer. Cores twisted in layers. PUR outer sheath, low-adhesive, resistant to hydrolysis and microbes. Colour
grey (RAL 7001)
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